
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lubina konaného 

dňa 23.11.2011 o 17:00 h v zasadacej miestnosti OcÚ Lubina. 

 

Prítomní: 

Ing. Martin Beňatinský – starosta obce 

Poslanci OZ:       Ostatní prítomní: 

Mgr. Anna Machajdíková     Ing. Simona Štepanovicová 

p.Pavol Čamek      p. Lenka Vojteková 

p.Ing. Igor Ištok      p. Ľubica Ostrovská 

p.Ľubomír Jarábek      p. Inge Rubaninská 

p. Danka Kollárová      p. Alena Srnánková 

p. Ivan Krúpa       p. Peter Ježo 

p. Branislav Znachor      p. Jaroslav Vychlopen 

        p. Igor Vychlopen 

        p. Vladimír Eliáš  

Neprítomní: 

p. Viliam Petrovič - ospravedlnený 

 

Program obecného zastupiteľstva: 

1) Otvorenie 

 voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

2) Kontrola plnenia uznesení 

3) Zmena uznesenia č. 62/2011 zo dňa 26.10.2011 

4) Prerokovanie kontokorentného úveru 

5) Prerokovanie návrhu predbežného rozpočtu obce na rok 2012 

6) Prerokovanie odpredaja stavby – s.č. 204 

7) Návrh a voľba člena komisie pre finančnú a sociálnu oblasť pre obchod služby 

a cestovný ruch 

8) Návrh a voľba člena komisie pre ochranu verejného záujmu 

9) Prerokovanie zmluvy o dielo – zimná údržba miestnych komunikácií 



10) Rôzne 

11) Záver 

 

1) Otvorenie 

 

Privítaním prítomných otvorila a zasadnutie obecného zastupiteľstva viedla pani 

zástupkyňa starostu Mgr. Anna Machajdíková. Prítomných poslancov bolo 5 od bodu 

3 - 7 poslancov. 

 

Uznesenie č. 64/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine schvaľuje program rokovania Obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 65/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine volí návrhovú komisiu v zložení: p. poslanec Ivan 

Krúpa, p. poslanec Pavol Čamek.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie jednotlivých 

poslancov 

               za proti zdržal 

sa 

    5 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa   

hlasovania:    Nikto                   

             

   

       

Hlasovanie jednotlivých 

poslancov 

               za proti zdržal 

sa 

    5 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa   

hlasovania:    Nikto                   

             

   

       



 

Uznesenie č. 66/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine berie na vedomie určenie overovateľov zápisnice: p. 

poslanec Ľubomír Jarábek, p. poslankyňa Dana Kollárová. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       2.) Kontrola uznesení 

Plnenie uznesení z minulých zasadnutí prečítala prednostka obecného úradu Ing. 

Simona Štepanovicová.  Prehľad plnenia je priložený k zápisnici. 

Uznesenie č. 67/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení. 

 

 

3.)  

4.)  

5.)  

6.)  

7.)  

8.)  

9.)  

10.)  

11.)  

12.)  

13.)  

 

3.) Zmena uznesenia 

 

Pani prednostka Ing. Simona Štepanovicová informovala poslancov o potrebe zmeniť 

uznesenie ktoré bolo schválené na minulom zasadnutí, nakoľko sa musí doplniť suma. 

Hlasovanie jednotlivých 

poslancov 

                 za proti zdržal 

sa 

    5 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa 

hlasovania:                       
 

 

Nikto 

     

Hlasovanie jednotlivých 

poslancov 

                 za proti zdržal 

sa 

    5 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa 

hlasovania:                       
 

 

Nikto 

     



Pani Lenka Vojteková: Môže sa uznesenie meniť? 

Pani prednostka Ing. Simona Štepanovicová: Áno má to zistené. 

 

Uznesenie č. 68/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine schvaľuje zmenu uznesenia č. 62/2011 zo dňa 

26.10.2011, tak že bude znieť: 

 

 Obecné zastupiteľstvo v Lubine  

 schvaľuje  

A) predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu „Zvýšenie efektívnosti 

separovaného zberu v obci Lubina“ s výškou celkových výdavkov 493 678,88 

EUR         vrátane DPH a s rovnakou výškou celkových oprávnených výdavkov, 

B) spolufinancovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov 

z vlastných zdrojov obce, ktorá činí 24 683,94 EUR s DPH. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4)  Prerokovanie kontokorentného úveru 

 

Pani zástupkyňa starostu Mgr. Anna Machajdíková informovala o výške 

a podmienkach kontokorentného úveru. 

Pani Lenka Vojteková: Boli ponuky aj od iných bánk? 

Pani prednostka Ing. Simona Štepanovicová: Áno, ale VÚB bola najvýhodnejšia. 

/Dexia a SLSP/.  Uznesenie je potrebné schváliť. Teraz peniaze nie sú potrebné, ale 

ak by sa niečo súrne vyskytlo aby boli pripravené. Peniaze sa použijú len 

v nevyhnutných prípadoch. 

Pán poslanec Pavol Čamek: Doplniť do uznesenia že, peniaze sa použijú len so 

súhlasom poslancov obecného zastupiteľstva.  

Pani Lenka Vojteková: Je potrebný ten úver zobrať už tento rok? 

Pán poslanec Ivan Krúpa: Môžu sa tie peniaze použiť aj na školu? 

Hlasovanie jednotlivých 

poslancov 

                   za proti zdržal 

sa 

    6 / 1 

Za:  Pavol Čamek      

 Ing. Igor Ištok      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

 Branislav Znachor      

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa  

Hlasovania: Ľubomír  Jarábek 

   

       



Pani prednostka Ing. Simona Štepanovicová: Maximálna výška akú si môžeme 

zobrať je 40 tis.€.   Poslanci môžu určiť aká bude jeho výška. Ak ho budeme mať už 

tento rok a nebudeme čerpať tak nič sa neplatí. 

 Pani Lenka Vojteková: Prečítala stanovisko ku kontokorentu. 

 

3)  Prerokovanie návrhu predbežného rozpočtu obce na rok 2012 

 

Pani zástupkyňa starostu Mgr. Anna Machajdíková vyzvala poslancov 

k pripomienkovaniu. Poslanci dostali návrh spolu s pozvánkou.  

Pán poslanec Ivan Krúpa: Je v rozpočte oblečenie a školenie pre OHZ? 

Pani Ľubica Ostrovská: Áno je to v príspevku, ktorý je zvýšený. 

Pán poslanec Branislav Znachor: Počíta sa s vybudovaním studne na Salašoch 

a rozhlasu v Podkozinciach. Rozhlas by bo potrebný, nakoľko občania nie sú 

informovaní.  

 

Uznesenie č. 70/2011 z 23.11.2011 

 Obecné zastupiteľstvo v Lubine berie na vedomie návrh predbežného rozpočtu obce    

             na rok 2012. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4) Prerokovanie odpredaja stavby – s.č.204 

 

Pani prednostka Ing. Simona Štepanovicová informovala o jednaní s p.Janou 

Čániovou, p.Zdenkom Klimom a p.Vladimírom Klimom ohľadne odpredaja stavby. 

Súhlasia s odkúpením formou mesačných splátok – 100,- € mesačne. 

Pán poslanec Ing. Igor Ištok: Úver nedostanú, pretože prístavby majú na cudzích 

pozemkoch. Stavba rodinného domu je na našej parcele. Znalecký posudok majú, ale 

ten je starý, ešte v korunách (cca 190 tis.Sk). Bude sa musieť urobiť nový. Investovali 

do domu nemalú finančnú čiastku ale nemajú doklady. 

Hlasovanie jednotlivých 

poslancov 

                za proti zdržal 

sa 

    7 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ing. Igor Ištok      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

 Branislav Znachor      

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa  

hlasovania:     Nikto                       

             

   

       



Uznesenie č. 71/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine  

A) berie na vedomie výsledok rokovania s rodinou Klimových vo veci odpredaja 

nehnuteľnosti – s. č. 204. 

B) žiada starostu obce vypracovať návrh kúpno-predajnej zmluvy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5) Návrh a voľba člena komisie pre finančnú a sociálnu oblasť, pre obchod, služby 

a cestovný ruch a pre ochranu verejného poriadku 

 

Pani zástupkyňa starostu Mgr. Anna Machajdíková informovala o návrhu za člena 

komisie. Navrhnutý je JUDr. Pavol Ostrovský. 

 

Uznesenie č. 72/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine  

A) berie na vedomie návrh na zvolenie p. JUDr. Pavla Ostrovského za člena 

      komisie pre finančnú a sociálnu oblasť, pre obchod, služby a cestovný ruch a pre     

      ochranu verejného poriadku. 

B) volí p. JUDr. Pavla Ostrovského za člena komisie pre finančnú a sociálnu oblasť, 

pre obchod, služby a cestovný ruch a pre ochranu verejného poriadku.            

Hlasovanie jednotlivých 

poslancov 

            za proti zdržal 

sa 

    7 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ing. Igor Ištok      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

 Branislav Znachor      

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa  

hlasovania:     Nikto 

   

       

Hlasovanie jednotlivých 

poslancov 

            za proti zdržal 

sa 

    7 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ing. Igor Ištok      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

 Branislav Znachor      



 

 

 

 

6) Návrh a voľba člena komisie pre ochranu verejného záujmu 

 

Pani zástupkyňa starostu Mgr. Anna Machajdíková informovala o návrhu do komisie.  

Pani  Lenka Vojteková: Komisia musí mať troch členov z každej politickej strany zastúpenej 

v OZ. 

 

Uznesenie č. 73/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine  

A) berie na vedomie návrh na zvolenie p. poslanca Ľubomíra Jarábka za člena 

komisie pre ochranu verejného záujmu. 

B) volí p. poslanca Ľubomíra Jarábka za člena komisie pre ochranu verejného záujmu. 

C) volí  p. poslankyňu Mgr. Annu Machajdíkovú za predsedu komisie pre ochranu 

verejného záujmu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7) Prerokovanie  zmluvy o dielo – zimná údržba miestnych komunikácií 

 

Pani prednostka Ing. Simona Štepanovicová informovala o ponukách na zimnú 

údržbu /p. Gašparík, p. Bača, p.Kučera a f. MBL Chorvátsky Grob/.  

Pani Lenka Vojteková: Majú živnosť na prevádzanie zimnej údržby? Pretože nám 

nedajú faktúru. 

Pán starosta Ing. Martin Beňatinský: Nemusia mať živnosť.  

Pán poslanec Ivan Krúpa: Ak sa nebude môcť z nejakého dôvodu vykonávať túto 

prácu treba dať do zmluvy, že si sám zabezpečí náhradu. 

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa  

hlasovania:     Nikto 

   

       

Hlasovanie jednotlivých poslancov za proti zdržal 

 sa 

    7 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ing. Igor Ištok      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

 Branislav Znachor      

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa  

Hlasovania      Nikto 

   

       



Pán starosta Ing. Martin Beňtisnký: Pracovník je povinný si zabezpečiť náhradu za 

seba. Cena v zmluve nie je – odvíja sa od kubatúry daného traktora. 

Pani poslankyňa Danka  Kollárová: Ak bude treba odhŕňať tak treba volať na obecný 

úrad? 

Pán starosta Ing. Martin Beňatinský: Áno musí byť povolenie od starostu, alebo 

zodpovedného pracovníka.  

 

Uznesenie č. 74/2011 z 23.11.2011 

A) Obecné zastupiteľstvo v Lubine berie na vedomie návrh Zmluvy o dielo 

s predmetom „Zimná údržba miestnych komunikácií v obci Lubina“. 

B) Žiada starostu obce uzatvoriť predmetnú zmluvu, za čo najvýhodnejších 

podmienok. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8) Informácia – rozhodnutie o neschválení žiadosti o NFP 

 

O rozhodnutí (rekonštrukcia VO na kopaniciach) informoval pán starosta Ing. Martin 

Beňatinský.  

 

Uznesenie č. 75/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine berie na vedomie informáciu – Rozhodnutie 

o neschválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok predloženej dňa 28.6.2010 

v rámci výzvy MH SR - Operačný program Konkurencie schopnosť a hospodársky 

rast - opatrenie 2.2. Budovanie a modernizácia verejného osvetlenia pre mestá a obce 

a poskytovanie poradenstva v oblasti energetiky. 

 

 

 

Hlasovanie jednotlivých poslancov  za proti zdržal 

sa 

    7 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ing. Igor Ištok      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

 Branislav Znachor      

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa  

hlasovania:     Nikto 

   

       



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pán starosta Ing.Martin Beňatinský požiadal poslancov o pripomienkovanie návrhu na 

rozpočet. Ohľadne rozhlasu v Podkozinciach - dnes jednal s firmou, ktorá zabezpečuje 

inštaláciu rozhlasu.  

Pán poslanec Pavol Čamek: Počíta sa s osvetlením multifunkčného ihriska? 

Pán starosta Ing. Martin Beňatinský: Firma, ktorá by robila osvetlenie na kopaniciach 

tak by urobila ja ihrisko.  

Pán poslanec Pavol Čamek:  Je nutné brať kontokorent už tento rok? 

Pán starosta obce Ing. Beňatinský: Optimálna suma by bola 30 tis.€, Môžeme začať 

čerpať až v januári 2012. Ale schválené čim skôr, lebo na január nebudú financie pre 

školu, aby sme boli pripravení. Pani riaditeľka prišla s návrhom na zrušenie druhého 

stupňa na škole. Musíme sa snažiť o udržanie školy dva roky, ktoré sú rozhodujúce, 

kým terajší škôlkari pôjdu do školy.  Pokiaľ sa to nepodarí, tak sa bude musieť škola 

zavrieť.  

 

Uznesenie č. 69/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine schvaľuje 

A) prijatie úveru podľa Zmluvy o úvere vo výške  30.000 EUR za účelom 

financovania časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami obce – 

kontokorentný úver. 

B) zabezpečenie úveru podľa Zmluvy o úvere vo forme vystavenia vlastnej 

blankozmenky Dlžníka a podpísania dohody o vyplňovacom práve 

k blankozmenke uzavretej medzi Dlžníkom a Veriteľom. 

C) čerpanie prostriedkov z kontokorentného úveru len na základe predchádzajúceho 

uznesenia prijatého obecným zastupiteľstvom. 

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie jednotlivých poslancov za proti zdržal 

 sa 

    6 / 1 

Za:  Pavol Čamek      

 Ing. Igor Ištok      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Branislav Znachor      

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa  

hlasovania:    Mgr. Anna 

Machajdíková 

   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Rôzne 

 

Pani prednostka Ing. Simona Štepanovicová informovala o oprave uznesenia, ktoré 

bolo schválené 26.10.2011 – zmenila sa výška finančných prostriedkov. 

 

Uznesenie č. 76/2011 z 23.11.2011 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine  schvaľuje zmenu uznesenia č. 55/2011 zo dňa 

26.10.2011, tak že bude znieť: 

Obecné zastupiteľstvo v Lubine berie na vedomie informáciu o zabezpečení 5 % 

spoluúčasti z poskytnutých finančných prostriedkov z Environmentálneho fondu na 

rok 2012 na financovanie účelu dotácie z iných zdrojov, t. j. sumu 5338,86 EUR, ktorá 

bude použitá na akciu „Nákup strojových zariadení na skvalitnenie separovaného 

zberu odpadu v roku 2012“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie jednotlivých poslancov  za                proti 

 

zdržal  

sa 

    7 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ing. Igor Ištok      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

 Branislav Znachor      

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa  

hlasovania:     Nikto 

   

       

Hlasovanie jednotlivých poslancov za proti zdržal 

sa 

    7 / / 

Za:  Pavol Čamek      

 Ing. Igor Ištok      

 Ľubomír Jarábek      

 Danka Kollárová      

 Ivan Krúpa      

 Mgr. Anna 

Machajdíková 
     

 Branislav Znachor      

Proti: Nikto          

       

Zdržal (a) sa  

hlasovania:     Nikto 

   

       



 

Pán poslanec Ing.Igor Ištok: v rozpočte sú voľné kolónky vo vodnom. 

Pán starosta Ing. Martin Beňatinský: Musíme sa rozhodnúť, kto nám bude spravovať 

vodovod f. AQUA Kubiš, alebo TVS. TVS by sa starali komplet o prevádzku. 

V decembri sa prerokuje. 

Pani zástupkyňa starostu Mgr. Anna Machajdíková: Do rozpočtu dať požiadavku 

občanov na Hrnčiarovom – odvodnenie. 

Pán starostu Ing.Martin Beňatinský: Bude sa to riešiť, až začne výstavba, ktorá je tam 

plánovaná. 

Pán Igor Vychlopen: Kedy sa bude riešiť problém s vodou na Salašoch – vybudovanie 

studne. Voda nie je kvalitná a je jej nedostatok. 

Pán starosta Ing. Martin Beňatinský: Je možnosť pripojenia z Podkoziniec, čo je 

veľmi drahé alebo zavolať vŕtačov aby skúsili nájsť vodu. Teraz sú v obci tak ich 

osloví s touto požiadavkou. Obec prispeje, ale musia aj občania pre ktorých sa bude 

robiť prispieť finančne a aj s majiteľmi pozemkov, ak by sa voda našla na cudzích 

pozemkoch. 

Pán Vladimír Eliaš: Problémy s elektrickými drôtmi, ktoré sa pri veternom počasí. 

spájajú  a vyráža elektriku. 

Pán starosta Ing. Martin  Beňatinský: Dal žiadosť o výmenu stĺpov. Bude to znova 

urgovať telefonicky.  

Pani poslankyňa Danka Kollárová: Porucha na VO - nesvieti lampa pri s.č.782. 

Pán starosta Ing.Martin Beňatinský: Firma DD - pán Durdík má zoznam všetkých 

porúch. Informoval o orezávaní stromov na cintoríne a budú sa podľa potreby aj na 

kopaniciach. 

Pani prednostka Ing.Simona Štepanovicová poprosila o pomoc poslancov pri 

organizovaní akcie „Mikuláš“, ktorá sa bude konať dňa 6.12.2011 od 16,00 hod na 

parkovisku za obecným úradom. Navrhla, aby sa vzdali odmeny z posledného  

zasadnutia (december) a finančné prostriedky venovali deťom na darčeky. Prispela 

nám sponzorsky Poisťovňa Generali.  

Pán starosta Ing.Martin Beňatinský požiadal predsedov komisií, aby zvolávali a riadili 

si komisiu sami. Riadne si zvolili predsedu, podpredsedu a zapisovateľa. 

Pani prednostka Ing. Simona Štepanovicová bolo by vhodné vypracovať nariadenie 

ohľadne činnosti komisií. 

Pán starosta Ing.Martin Beňatinský musia sa prehodnotiť výšky daní pre chalupárov. 

Je to luxus mať aj byt aj chalupu. Vyberať poplatky za drobnú stavbu. V Miškech 

Dedinke je nainštalovaný radar na meranie rýchlosti. Máme ho zadarmo na určitý čas 

a je potrebné sa rozhodnúť či si ho necháme. 

Pán poslanec Branislav Znachor: Dať osadiť značky zo Záhradskej cez Podkozince 

rýchlosť 30km. Cyklotrasy, ktoré vedú na Javorina rušia zver. Kto dal povolenie na 

realizáciu. 

Pán starosta Ing. Martin Beňatinský: Projekt robila MASka. Miestna akčná skupina, 

ktorá združuje okolité obce z okresu Nové Mesto nad Váhom a Myjava. 

      



10. Záver 

Nakoľko program zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, pán starosta 

obce Ing. Martin Beňatinský poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

Ing. Simona Štepanovicová, v. r.         Ing. Martin Beňatinský, v. r. 

       prednostka OcÚ                       starosta obce 

 

Overovatelia 

 

............................................... 

Danka Kollárová, v. r. 

 

............................................... 

Ľubomír Jarábek, v. r. 

 

Zapísala: Inge Rubaninská 

 

 

 

 

 

 


